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Eladó Családi ház, 163 m2, 1 463 m2 telek, Marcali
35 000 000 Ft ( ~90 523 € )

Marcaliban eladó két generációs, két szintes családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900269

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Átlagos

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1980

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: GG

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

 

Marcaliban található ez a két szintes családi ház, melyet eladásra kínálok!

Elsősorban nagy családosoknak ajánlom, hiszen az ingatlan két generáció

beköltözésére abszolút alkalmas! Ezen felül befektetésnek is remek választás!

Költözzön be az egyikbe és adja ki a másikat! Az elrendezés mindkét ház félnél

hasonló. Az egyik oldal teljes felújítást igényel, ellenben a másik azonnal

költözhető állapotú. Az utóbbinál az alapterület is nagyobb, itt találhatunk egy

tágas konyhát és egy kamrát, ami már egy utólagos hozzá építés. A toldást

leszámítva mindkét oldalon azonos a szobák száma. Alul egy tágas, valamint

egy kisebb szoba található, illetve fürdőszoba és konyha. A tetőtérben pedig

szintén kettő kis szoba került kialakításra. Az utcafronton mindegyiknek van

saját erkélye is. A ház összközműves, ezen felül mindkét oldalon külön mérőórák

vannak. A falazata tégla, nyílászárói még az eredetiek, fából készültek. A

tetőszerkezet javítást,  vagy pedig cserét igényel. A fűtésről gázkonvektorok

gondoskodnak, de van lehetőség fatüzelésre is kandalló segítségével.

Az udvar könnyedén leválasztható oldalanként, külön pozítívum, hogy kettő

kocsibejáróval is rendelkezik! A ház egy csendes, viszonylag forgalommentes

utcában található! Ha Ön szeretné a családját egy helyre költöztetni, távoli

rokonokat, vagy nagyszülőket közelebb hozni, vagy esetleg befektetésen töri a

fejét, akkor a legjobb helyen jár! 

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

Dieses zweistöckige freistehende Haus befindet sich in Marcali und ist zu

verkaufen!

Ich empfehle es vor allem für große Familien, da die Immobilie für zwei

Generationen absolut geeignet ist! Darüber hinaus ist es auch eine gute Wahl

für eine Investition! Ziehen Sie in eine Hälfte ein und vermieten Sie die andere!

Die Aufteilung ist für beide Haushälften ähnlich. Die eine Seite ist komplett

renovierungsbedürftig, während die andere in einem bezugsfertigen Zustand ist.

Letztere hat eine größere Grundfläche mit einer geräumigen Küche und einer

Speisekammer, die später angebaut wurde. Abgesehen von dem Anbau haben

beide Seiten die gleiche Anzahl von Zimmern. Im Erdgeschoss befinden sich ein

geräumiges Zimmer, ein kleineres Zimmer, ein Badezimmer und eine Küche. Auf

dem Dachboden befinden sich außerdem zwei kleine Zimmer. Jedes der beiden

Zimmer hat einen eigenen Balkon an der Straßenfront. Das Haus ist an die

öffentliche Wasserversorgung angeschlossen, und es gibt getrennte Zähler auf

beiden Seiten. Das Mauerwerk ist aus Ziegeln, die Fenster und Türen sind noch

die ursprünglichen Holzfenster. Das Dach muss repariert oder ersetzt werden.

Geheizt wird mit Gaskonvektoren, es besteht aber auch die Möglichkeit, mit

einem Kamin Holz zu verbrennen. Der Hof ist leicht abtrennbar auf jeder Seite,

und hat zwei Einfahrten! Das Haus befindet sich in einer ruhigen, relativ

verkehrsfreien Straße! Wenn Sie mit Ihrer Familie an einen Ort ziehen wollen,

entfernte Verwandte oder Großeltern in Ihre Nähe holen wollen, oder wenn Sie

vielleicht darüber nachdenken zu investieren, sind Sie hier genau richtig! 

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

This two-storey detached house is located in Marcali and is for sale!

I recommend it mainly for large families, as the property is absolutely suitable

for two generations! In addition, it is also a great choice for investment! Move

into one and rent out the other! The layout is similar for both halves of the

house. One side needs complete renovation, while the other is in move-in

condition. The latter has a larger floor area, with a spacious kitchen and a

pantry, which is a later addition. Apart from the extension, both sides have the

same number of rooms. Downstairs there is a spacious room, a smaller room, a

bathroom and a kitchen. In the attic there are also two small rooms. Each of the

two rooms has its own balcony on the street front. The house has a public utility

system and there are separate meters on both sides. The masonry is brick, the

windows and doors are still the original wooden ones. The roof needs repair or

replacement. Heating is provided by gas convectors, but there is also the

possibility of wood-burning with a fireplace. The yard is easily detachable on

each side, and has two driveways! The house is located in a quiet, relatively

traffic-free street! If you are looking to move your family into one place, bring

distant relatives or grandparents closer, or maybe you are thinking about

investing, you are in the right place! 

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please contact the Home Manager

agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


